
 

 
 

Název  16. zasedání finančního výboru 

Datum konání 15.11.2017 

Místo konání Obřadní síň MÚ Šlapanice 

Přítomni 

ing. Miroslav Staněk ,  ing. Petr Horák, Mgr. Alexandra 
Peschlová , Dagmar Heinzová, ing. Eva Míčová , ing. Ivo Kouřil , 
Alena Maršálková,  ing. Gabriela Riegerová,  RNDr. Stanislav 
Matýšek ,ing. Jana Skácelová  
  
Hosté: ing. Anna Havlíčková, Mgr. Michaela Trněná, Milan 
Palásek 
 

Omluven Libor Charvát   

Program Viz. níže 

 



 
 

 
Program: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Kontrola SATESO 

3. Rozpočtový výhled 2018 - 2020 

4. Rozpočet města 2018 

5. Kontrola HW a SW 

6. Diskuze členů FV - různé 

7. Závěr 

 
Průběh jednání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Jednání zahájeno v 17.00. Zapisovatelkou určena p. Alena Maršálková, ověřovatelkou 

bude ing. Eva Míčová. Předseda FV konstatoval přítomnost 10 členů FV, FV je 

usnášeníschopný. 

Schválen program jednání. 

Hlasování: 10 pro   - návrh schválen 

2.   Kontrola SATESO 

       P. Palásek předložil písemně odpovědi na otázky z minulého jednání FV. Z diskuse 

        vyplynulo, že likvidace skládky začne probíhat od roku 2017 dle zpracovaného 

        projektu. Vzhledem k tomu, že Sateso nemá dostatek finančních rezerv na financování, 

        bude město nuceno výdaje dokrýt. Tyto výdaje nejsou zařazeny do rozpočtu roku 2018 

        ani do rozpočtového výhledu.  

       Návrh usnesení: 

       FV bere na vědomí hospodaření SATESA a doporučuje finančnímu odboru 

       zapracovat do rozpočtu na rok 2018 a do rozpočtového výhledu výdaje nutné na 

       likvidaci skládky dle zpracovaného projektu.   

       Hlasování: 10 pro   - návrh schválen 

 

 

 3.   Rozpočtový výhled 2018- 2020 

      Předseda FV a vedoucí FO ing. Havlíčková představili členům FV návrh rozpočtového 

      výhledu na roky 2018 -2020. Dotazy členů FV zodpověděla ing. Havlíčková a p. 

      starostka. 

      Návrh usnesení: 

      FV schvaluje rozpočtový výhled na roky 2018 - 2020 po zapracování nákladů na 

      likvidaci skládky  a předkládá  svoje stanovisko RM.  

                 Hlasování: 10 pro 

                 Návrh schválen      

 

     
 



 

 

     3.   Rozpočet města na rok 2018 

       Vedoucí FO ing. Havlíčková členy FV seznámila s návrhem rozpočtu na rok   

       2018.    

              

      Návrh usnesení: 

      FV doporučuje ZM ke schválení  návrh rozpočtu města  na rok 2018 po zapracování 

      nákladů na likvidaci skládky a předkládá  svoje stanovisko RM. 

                 Hlasování: 7 pro 

                                    3 se zdrželi  ( S. Matýšek , I. Kouřil a P. Horák) 

                 Návrh schválen 

 

   4.   Kontrola HW a SW 

      Z důvodu přechodu na nový systém navrhujeme kontrolu provést až v roce 2018. 

      Návrh usnesení: 

    FV provede kontrolu výdajů paragrafu 6171 souvisejících s IT za roky 2015 -2017. 

    Předmětem kontroly budou doklady včetně k nim náležejících objednávek, smluv a 

    výběrových řízení , včetně výdajů na školení , servis a poradenství v této oblasti. 

    Termín ukončení kontroly bude 31.3.2018. 

    FV navrhuje pracovní skupinu pro provedení této kontroly ve složení : p. Heinzová ,  

    p. Maršálková a Mgr. Peschlová.   

           Hlasování: 10 pro  - návrh schválen                 

                  

 

   5.   Diskuze členů FV - různé 
   Předseda FV seznámil členy FV s harmonogramem schvalování dotací na rok 2018 a se  
   stavem pohledávek. 
    
 

    6.   Závěr 
Jednání bylo ukončeno v 19:00 hod. 
Zapsala : p. Alena Maršálková 
V Šlapanicích 15.11.2017 
 

 
 
 
Ing. Miroslav Staněk                                            ing. Eva Míčová 
předseda výboru                ověřovatelka zápisu 

 
 

 
      
 
 

Vyhotovil : ing. Miroslav Staněk 

Podpis 



 


